
*Each gallon makes between 9 to 14 gallons when diluted to the appropriate ratio and applied to the substrate.

PERMA-CRETE® AQUA-PEL™  
CLEAR WATER REPELLENT
Concentrated Penetrating Sealer  |  4-6100C

COST EFFECTIVE CLEAR WATER REPELLENT 
Provide maximum protection against the costly damaging affects of 
water, mildew, dirt and chemicals with Perma-Crete Aqua-Pel Clear 
Water Repellent from PPG. Aqua-Pel sealer is a concentrated water 
repellent designed for dilution with fresh water at the job site. Aqua-Pel 
sealer’s ability to repel water helps extend the substrate life and reduces 
maintenance costs of the substrate. This penetrating sealer is easily applied 
to new or existing, vertical and horizontal, interior and exterior, concrete and 
masonry surfaces. 

INVISIBLE BARRIER OF PROTECTION 
Perma-Crete Aqua-Pel sealer provides an invisible barrier of  
protection without changing the natural surface appearance of concrete.  
This recoatable, clear, water-based silane siloxane sealer penetrates  
and bonds deep within the masonry substrate to provide long-lasting  
protection against water-related staining and deterioration. Its breathable  
finish prevents flaking and peeling by allowing moisture vapour to pass 
through the surface rather than becoming trapped.

WHY PERMA-CRETE AQUA-PEL CLEAR WATER REPELLENT?

  n �Provides an invisible barrier of protection with no sheen

  n Passes ASTM standards for water repellency

  n �Penetrates and seals recommended substrates

  n Lengthens substrate life and reduces maintenance costs

  n �Breathable finish prevents moisture from being trapped

  n �VOC Compliant – lower than current Canadian Federal  
AIM Regulations

  n �MPI approved to category #34 (Water Repellent, Clear)

Vertical use  
application

Horizontal 
use application

Hot Tire Test 
Competitor A

Hot Tire Test 
Perma-Crete Aqua-Pel

PROTECT CONCRETE SURFACES WITH OUR CLEAR, PENETRATING SEALER!

AVAILABILITY

4-6100C 	 Clear 	 3.78L Concentrate*
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Dulux is a registered trademark of AkzoNobel and is licensed to PPG Architectural Coatings Canada, Inc. for use in Canada only. The Multi-Colored 
Swatches Design is a trademark of PPG Architectural Finishes, Inc.  The PPG logo is a registered trademark of PPG Industries Ohio, Inc.

P16024
PPG Architectural Coatings, One PPG Place, Pittsburgh, PA 15272 
PPG Architectural Coatings Canada Inc., 8200 Keele St., Concord, Ontario, L4K 2A5  •  Technical Service : 1-877-660-8958  •  dulux.ca



© 2014 PPG Industries, Inc. Tous droits réservés. Dulux est une marque déposée d’AkzoNobel, et est utilisée sous licence au Canada seulement par PPG Revêtements 
Architecturaux Canada Inc. Le Multi-Colored Swatches Design est une marque de PPG Architectural Finishes, Inc. Bétonel est une marque déposée du groupe PPG.

PPG Architectural Coatings, One PPG Place, Pittsburgh, PA 15272 
PPG Revètements Architecturaux,  Canada Inc., 8200 Keele St., Concord, Ontario, L4K 2A5  •  Service technique : 450-442-7004  •  betonel.com

PROTÉGEZ VOS SURFACES DE BÉTON GRÂCE À NOTRE SCELLANT 
PÉNÉTRANT TRANSPARENT!

ENDUIT HYDROFUGE TRANSPARENT  
PERMA-CRETE® AQUA-PEL™

Scellant pénétrant concentré  |  4-6100C

ENDUIT HYDROFUGE TRANSPARENT ÉCONOMIQUE 
Obtenez une protection maximale contre les dommages causés par l’eau, 
la moisissure, la saleté et les produits chimiques grâce à l’Enduit hydrofuge 
transparent Perma-Crete Aqua-Pel de PPG. Le scellant Aqua-Pel est un enduit 
hydrofuge concentré conçu pour être dilué avec de l’eau fraîche sur le site des 
travaux. La propriété hydrofuge du scellant Aqua-Pel contribue à prolonger la vie 
utile du substrat et à réduire les frais d’entretien. Ce scellant pénétrant est facile 
à appliquer sur les surfaces de béton et de maçonnerie neuves ou existantes, 
verticales et horizontales, à l’intérieur comme à l’extérieur.

BARRIÈRE PROTECTRICE INVISIBLE 
Le scellant Perma-Crete Aqua-Pel procure une barrière protectrice invisible 
sans modifier l’apparence naturelle de la surface de béton. Ce scellant de silane/
siloxane transparent à base d’eau et qui peut être peint pénètre et adhère en 
profondeur au substrat de maçonnerie, assurant une protection de longue durée 
contre les taches et la décoloration causées par l’eau. Son fini perméable à 
l’air prévient l’écaillage et le décollement en permettant à la vapeur humide de 
s’échapper de la surface plutôt que d’y être emprisonnée.

Test de pneus chauds, 
Concurrent A

Test de pneus chauds, 
Perma-Crete Aqua-Pel

POURQUOI UTILISER L’ENDUIT HYDROFUGE TRANSPARENT 
PERMA-CRETE AQUA-PEL? 

  n �Procure une barrière protectrice invisible sans lustre

  n Conforme aux normes ASTM concernant les propriétés hydrofuges

  n �Pénètre et scelle les substrats recommandés

  n Prolonge la vie utile du substrat et réduit les frais d’entretien

  n �Fini perméable à l’air qui permet à l’humidité de s’échapper

  n �Conforme aux exigences en matière de COV – teneur plus faible  
que les réglementations AIM canadiennes actuelles

  n Approbation MPI catégorie 34 (Hydrofuge, Transparent) 

Application verticale Application horizontale

*Chaque contenant de 3,0-3,78 L donne de 9 à 14 contenants lorsque 
dilué au taux de dilution approprié et appliqué sur un substrat. 

DISPONIBILITÉ

4-6100C 	 Transparent 	 3,78 L Concentré*
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Disponible chez


